
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. april 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 700
Vil ministeren redegøre for, hvor mange værger, der har 10, 20, 30, 40, 50, 60, 70+ vær
gemål. Vil ministeren endvidere kommentere på, om der bør være et loft på værgemål 
samt en bedre mulighed for at ”afsætte” en værge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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